



**PUBLIC NOTICE
SUPERINTENDENT'S PROHIBITION
RIDING MOUNTAIN NATIONAL PARK**

Pursuant to subsection 7(1) of the *National Parks General Regulations*, which are stated as follows:

7(1). The superintendent may, where it is necessary for the proper management of the Park to do so, designate certain activities, uses or entry and travel in areas in a Park as restricted or prohibited.

The following changes have been implemented as of May 11, 2018 with respect to angling in all waters of Riding Mountain National Park.

BAIT RESTRICTION

The use or possession of leeches for the purposes of angling are prohibited in all waters within Riding Mountain National Park.

Due to the increased risk of spreading microscopic zebra mussel veligers (larvae) via natural bait, the use and possession of leeches is prohibited.

**AVIS PUBLIC
INTERDICTION IMPOSÉE PAR LE DIRECTEUR
PARC NATIONAL DU MONT-RIDING**

Conformément au paragraphe 7(1) du *Règlement général sur les parcs nationaux*, qui sont formulés comme suit :

7(1). Le directeur du parc peut, pour les besoins de l'administration du parc, imposer des restrictions ou des interdictions à certains déplacements ou activités ou à l'usage de certaines installations dans des zones précises du parc.

Les changements suivants sont en vigueur depuis le 11 mai 2018, ils s'appliquent à la pratique de la pêche dans toutes les eaux du Parc national du Mont-Riding.

RESTRICTION SUR LES APPÂTS

La possession ou l'utilisation de sangsues dans le but de pratiquer la pêche sont interdites dans toutes les eaux au sein du Parc national du Mont-Riding.

En raison du risque accru de propagation des microscopiques véligères (larves de la moule zébrée) par les appâts naturels, l'utilisation et la possession de sangsues sont interdites.

Paul Tarleton
A/Superintendent / Directeur
Riding Mountain National Park /
Parc national du Mont-Riding

Date : 2018-05-11

